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Zottegemnaren mogen hoopvol zijn voor 2023
We kunnen best wel wat hoop gebruiken. Meerdere crisissen volgden elkaar op de voorbije jaren. En we zijn nog niet uit 
de gevarenzone want de gevolgen zijn nog steeds voelbaar voor veel Vlaamse gezinnen en bedrijven. 

De hemel lijkt toch stilaan op te klaren. Onze Vlaamse schokdemper heeft veel moeten 
opvangen maar bleek bestand. Dat is uw verdienste, uw veerkracht zorgt ervoor dat onze 
Vlaamse welvaart overeind blijft. Maar ook dat we die in de toekomst kunnen behouden en 
versterken. 

Er zijn voldoende redenen om te zeggen dat we uit het dal aan het klimmen zijn. Als eerste 
zien we dat de torenhoge energieprijzen eindelijk serieus aan het zakken zijn. De economen 
zien mede daardoor ook licht aan het einde van de inflatietunnel. 

Ons stadsbestuur zorgde voor een gezonde begroting. We zorgen voor robuuste economische 
activiteit: er wordt weer stevig gebouwd op onze industrieterreinen en dat komt onze stad en 
de gemeenschap ten goede. Want bedrijvigheid brengt jobs en welvaart.

We verwachten dan wel niet dat 2023 een economische grand cru zal zijn maar we moeten 
ons niet laten leiden door doemberichten. Onze Vlaamse economie is sterk. Er is veel talent 
op Vlaamse bodem en bijzonder knappe koppen zorgen ervoor dat we erop vooruit gaan 
als samenleving. Laten we dat in 2023 wat meer benadrukken. Zottegem is klaar voor de 
toekomst!

Goed begonnen is half gewonnen
Januari is traditioneel de maand waarin we klinken op een gezond en gelukkig nieuw jaar. Met de Zottegemse N-VA-familie 
kijken we hoopvol uit naar een boeiend en succesvol 2023.

Matthias Diependaele,
Vlaams minister van Financiën 
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Zottegems erfgoedpatrimonium in de steigers
Sinds het begin van de huidige legislatuur namen onze N-VA-schepenen het voortouw voor de restauratie van ons mooie 
Zottegemse erfgoed. Nu we stilaan naar het einde van die zesjarige periode gaan, bent u vast benieuwd naar wat we realiseerden 
en naar wat de toekomst brengt. 

Renovatie Stadhuis
“Na jaren van verloedering pakten we de voorbije jaren de gevel en het dak al 
aan. Nog voor het einde van 2024 restaureren we het schrijnwerk en de natuur-
stenen gevelornamenten”, vertelt schepen van Patrimonium Evert De Smet.

Kasteel van Egmont
Het Kasteel van Egmont is een andere parel aan de Zottegemse kroon. Zowel 
de buitengevel, het dak als de binnenzijde worden nu aangepakt. In de loop van 
2024 zal die parel dus opnieuw schitteren.

Kasteel van Breivelde
Een derde belangrijk erfgoeddossier in onze stad is het Kasteel van Breivel-
de. De erfgoedpremie werd eerder al toegekend en de plannen worden op dit 
moment afgewerkt. Nog in 2023 starten de werken in nauwe samenspraak met 
de uitbater van het restaurant. “We tillen ons Zottegemse erfgoed opnieuw naar 
een hoger niveau dankzij al die werken. N-VA Zottegem blijft ook de komende 
jaren daarop inzetten”, sluit schepen van Patrimonium Evert De Smet af.

Minister Weyts investeert 
440.000 euro in scholen in 
Zottegem
Dankzij Vlaamse � nanciële steun kocht de vzw Sint-Franciscus-
scholen, waarvan de Andreasschool Strijpen deel uitmaakt, in 2020 
het parochiehuis en de bijhorende kapel van de vzw Parochiale 
Werken. De nieuwe investering is welgekomen voor de noodzakelij-
ke verbouwingen.   

De voormalige parochiezaal en bovenliggende woonruimte worden 
met die nieuwe investering van 353.000 euro omgetoverd in een vol-
ledig ingerichte refter en extra 
multifunctionele klaslokalen. 
Campus Grotenberge van het 
OLVC gaat met de subsidie van 
87.000 euro aan de slag om de 
lokalen van de schooladmi-
nistratie te moderniseren en 
brandveiligheid van het ge-
bouw te verhogen. “Kwaliteits-
vol onderwijs gaat samen met 
kwaliteitsvolle infrastructuur. 
N-VA Zottegem is bijzonder 
tevreden dat ook in Zottegem 
daarin blijvend wordt geïn-
vesteerd. Zo bouwen we ook 
letterlijk aan de toekomst van 
Vlaanderen”, zegt N-VA-frac-
tievoorzitter in de gemeente-
raad Peter Lagaert.

Bodycamera’s voor politiekorps
De politiezone Zottegem/Herzele/Sint-Lievens-Houtem kreeg van het Zottegemse stadsbestuur toestem-
ming om bodycams te gebruiken bij interventies. En dat komt ieders veiligheid en welzijn ten goede.

Agressie tegen agenten
Agenten kregen de voorbije jaren meer en meer te maken met agressie. De voorbije maanden liep een proefpe-
riode met de bodycams. Dankzij die camera’s vergrootte het veiligheidsgevoel van de agenten.  

Geregistreerde bewijzen
Bovendien mogen ze de beelden als bewijsmateriaal gebruiken. 
Met die beelden onderbouwen de agenten de verslaggeving 
beter. Ook het aantal ongegronde klachten tegen de politie 
vermindert. 

Voor ieders veiligheid en welzijn
Het stadsbestuur juicht het initiatief van de korpschef toe. 
De agenten zorgen dagelijks voor de veiligheid van alle 
Zottegemnaren. Ik sta verstomd van de hoeveelheid geweld 
waarmee agenten geconfronteerd worden. De innovatie 
verhoogt de veiligheid en het welzijn van zowel de 
Zottegemnaar als van onze politiemensen. De proefperiode is 
achter de rug en nu evalueert het politiekorps het gebruik van 
de bodycams in de toekomst.

Verslag lezing Bert Wollants
N-VA Zottegem ging op 14 december in gesprek 
met N-VA energiespecialist Bert Wollants. 
We kregen antwoorden op prangende vragen 
in verband met de betaalbaarheid en de bevoor-
radingszekerheid van onze energie. De N-VA pleit 
bij monde van Bert Wollants voor een realistische 
energietransitie. Die moeilijke opdracht om te 
voldoen aan de klimaatdoelstellingen mag niet 
ten koste gaan van de gezinnen en het industrieel 
weefsel in Vlaanderen. De aversie van de 
Vivaldicoalitie tegen kernenergie is in dat kader 
niet te begrijpen.

ACCU: het nieuwe cultuurhuis 
van Zottegem
Veel bestuursleden van N-VA Zottegem bekeken tijdens een druk bezochte 
infomarkt op 13 januari de plannen, de maquette en de invulling van het 
nieuwe cultuurhuis. We zijn heel tevreden met de gekozen naam ACCU. 

Site met twee functies
De stedelijk academie SAMWD krijgt hier de aangepaste  accommodatie die 
ze nodig heeft en verdient. Want elke dag kunt u daar onderwijs volgen op 
een zeer hoog niveau. De AC van Academie is dus een mooi begin. Zottegem 
krijgt bovendien de cultuurzaal (met parking) waarop we al zo lang wachten. 
Cultuur met een grote CU dus. En zo komen we aan ACCU.  

Cultuur verbindt en geeft energie.
Een ACCU is ook het 
apparaat dat energie 
opslaat en daarna 
opnieuw afgeeft. 
N-VA Zottegem 
gelooft dat cultuur 
niet alleen verbindt 
maar ook toelaat de 
batterijen op te laden. 
ACCU wordt het 
kloppend cultuurhart 
in en van Zottegem. 

Burgemeester 
Evelien De Both

N-VA Zottegem onderhoudt het erfgoed.

Bert Wollants gaf tekst en uitleg. Stadsmagazine 2.0 is er
Zoveel ZOTTEGEM. Het was al een veel 
gebruikte hashtag op de sociale mediakanalen 
en vanaf maart wordt die zeemzoete alliteratie 
ook de titel van het nieuwe stadsmagazine. 

“Het nieuwe stadsmagazine valt zoals het vroege-
re infoblad vier keer per jaar in elke Zottegemse 
brievenbus,” bevestigt schepen van Communicatie 
Brecht Cassiman. “Wel vonden we het verouderde 
infoblad volledig heruit.” Zo is er in het nieuwe 
stadsmagazine geen plaats meer voor reclame. 
“Zoveel ZOTTEGEM wordt ook compacter. Het 
magazine brengt de belangrijkste info over het 
reilen en zeilen in onze stad vlot leesbaar tot bij 
elke Zottegemnaar”, vult burgemeester Evelien De 
Both aan. 
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